
Радован Караџић: Дубоко сам забринут због абнормално високе стопе болести међу хашким затвореницима, тражим статусну конференцију о мом здравственом стању
четвртак, 03 септембар 2015 10:47

Некадашњи председник Републике Српске Радован Караџић затражио је од Хашког
трибунала да статусна конференција о његовом здравственом стању буде одржана 28.
или 29. септембра и констатовао да услови у Притворској јединици у Шевенингену утичу
све лошије на здравље затвореника.

  

  

"Моје се погоршало. Имам висок ниво шећера у крви, поремећај у равнотежи. Трпим
болове. Не зна се шта узрокује ове појаве", навео је Караџић у допису Трибуналу, чије
дијелове објављују "Вечерње новости".

  

Он је затражио и да му буду урађени специјалистички прегледи органа који нису
контролисани већ седам година, колико се и налази у притворској ћелији у Шевенингену.

  

"Желим да јавност чује какво је моје здравствено стање", поручио је Караџић и појаснио
да је његов ранији захтјев да се одржи конференција о истој теми одбијен.

  

  

Подсјећајући на недавну смрт генерала Милета Мркшића, Караџић је констатовао да се
њему више не може помоћи, али и скренуо пажњу на друге оптуженике који су се
разбољели у Хагу.

  

"Желим да изразим дубоку забринутост због абнормално високе стопе болести међу
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затвореницима. Подизање свијести јавности о овом озбиљном проблему могу довести до
тога да УН испитају да ли услови живота или неки други разлози у притворској јединици
утичу на погоршано здравље затвореника", навео је Караџић.

  

Он је још једном у допису упозорио да се крше рокови за објелодањивање доказног
материјала.

  

Караџићев правни савјетник Горан Петронијевић рекао је раније за Срну да то што је
Караџић тражио није без основе и да је његово здравствено стање погоршано.

  

(Срна)
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